

រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា  
ក្រសួងមហាផ្ទៃ

លេខ: ០១២ សណន



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ០២ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០១៦

**សេចក្តីណែនាំ  
ស្តីពី**

**ការដំឡើងថ្នាក់ និង ឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលក្រសួងមហាផ្ទៃ  
សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦**

- យោងព្រះរាជក្រមលេខ ០៦ នស/៩៤ ចុះថ្ងៃទី៣០ ខែតុលា ឆ្នាំ១៩៩៤ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើច្បាប់ស្តីពីសហលក្ខន្តិកៈមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- យោងព្រះរាជក្រឹត្យលេខ នស/រកត/១០១៤/១១៧៥ ចុះថ្ងៃទី០២ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៤ ស្តីពីគោលការណ៍រួមនៃការរៀបចំមុខងារសាធារណៈរបស់រដ្ឋ
- យោងសេចក្តីណែនាំលេខ ០០៩ សណន ចុះថ្ងៃទី២៨ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០២ របស់ក្រសួងមហាផ្ទៃស្តីពីបែបបទនៃការពិនិត្យ វាយតម្លៃ ការកំណត់ដាក់ពិន្ទុវិជ្ជាជីវៈ សំរាប់ដំឡើងថ្នាក់របស់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ក្រសួងមហាផ្ទៃ
- យោងលិខិតលេខ ៦០០ មស.នក ចុះថ្ងៃទី០៦ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៧ របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈស្តីពីនីតិវិធីក្នុងការបំពេញបែបបទមួយចំនួនលើការដំឡើងថ្នាក់ជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល
- យោងលិខិតលេខ ០៥៣ មស.នក ចុះថ្ងៃទី២៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០០៩ របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈស្តីពីការណែនាំបន្ថែមនូវនីតិវិធីក្នុងការដំឡើងថ្នាក់ ការតាំងសិប័យមន្ត្រីរាជការក្របខ័ណ្ឌថ្មី និងការដាក់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលឱ្យចូលនិវត្តន៍តាមគោលការណ៍
- យោងសេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ៥៧៣ មស.សជណ ចុះថ្ងៃទី០២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈស្តីពីការដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលសម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦

អនុលោមច្បាប់ និងលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តពាក់ព័ន្ធខាងលើ ក្រសួងមហាផ្ទៃបានពិនិត្យឃើញថាកន្លងមក រាជធានី ខេត្តនីមួយៗ និងអង្គការចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ បានខិតខំយកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការពិនិត្យ វាយតម្លៃ និងរៀបចំបែបបទស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ដើម្បីជាការលើកទឹកចិត្តដល់សាមីខ្លួនដែលបានខិតខំបំពេញការងារសម្រេចបានស្នាដៃ និងសមិទ្ធផលនានាជូនអង្គការ។

ដើម្បីធានាឱ្យការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិតាមអតីតភាពការងារ និងតាមកម្រិតសញ្ញាបត្រជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលបម្រើការងារនៅថ្នាក់ជាតិ និងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ស្របតាមសេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ៥៧៣ មស.សជណ ចុះថ្ងៃទី០២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ និងដើម្បីឱ្យរដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត និងអង្គការចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃមួយចំនួន ពិនិត្យ វាយតម្លៃ និងលើកសំណើមក

ក្រសួងមហាផ្ទៃ ដើម្បីស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលក្នុងដែនសមត្ថកិច្ចរបស់ខ្លួន ដំណើរការទៅដោយមានលក្ខណៈត្រឹមត្រូវ មានការឯកភាព និងបានទាន់ពេលវេលាកំណត់ ក្រសួងមហាផ្ទៃសូមធ្វើការណែនាំនូវគោលការណ៍ បែបបទ និងនីតិវិធីនៃការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលក្រសួងមហាផ្ទៃ សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦ ដូចខាងក្រោម៖

**I. គោលការណ៍នៃការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការ**

ការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ត្រូវធានាឲ្យបាននូវគោលការណ៍ប្រសិទ្ធភាព តម្លាភាព សមធម៌ និងអព្យាក្រឹត្យភាពរបស់មន្ត្រីរាជការ ព្រមទាំងត្រូវអនុលោមទៅតាមគ្រា២០ និងមាត្រាបន្តបន្ទាប់ នៃច្បាប់ស្តីពីសហលក្ខន្តិកៈមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និងលិខិតបទដ្ឋានពាក់ព័ន្ធជាធរមាន។

មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលត្រូវបានពិនិត្យ វាយតម្លៃ និងទទួលបានពិន្ទុសម្រាប់ការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិ គឺជាមន្ត្រីដែលបានខិតខំបម្រើការងារពិតប្រាកដជូនអង្គភាព ប្រកបដោយលក្ខណសម្បត្តិជាមូលដ្ឋាន ដូចមានកំណត់នៅក្នុងព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ តាមប្រភេទក្របខ័ណ្ឌនីមួយៗ ដូចមានគំរូជូនភ្ជាប់ក្នុងសេចក្តីណែនាំនេះ។ ចំពោះមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលកំពុងបម្រើការងារនៅរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ការពិនិត្យ និងវាយតម្លៃទៅលើលក្ខណសម្បត្តិជាមូលដ្ឋានសម្រាប់ការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិ ត្រូវផ្អែកលើលទ្ធផលការងារដែលបានកំណត់នៅក្នុងលក្ខខណ្ឌការងាររបស់មន្ត្រីរាជការម្នាក់ៗ ដែលបានរៀបចំនាពេលកន្លងមក។

**II. អំពីការដំឡើងថ្នាក់**

ផ្អែកតាមសេចក្តីជូនដំណឹងលេខ ៥៧៣ មស.សជណ ចុះថ្ងៃទី ០២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៦ របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ និងលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្ត ពាក់ព័ន្ធខាងលើ ការដំឡើងថ្នាក់ជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ក្រសួងមហាផ្ទៃ សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦នេះ ត្រូវអនុវត្តចំពោះស្ថានភាពមួយចំនួនដូចខាងក្រោម៖

**ក. មន្ត្រីរាជការដែលបានធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិនៅតុល្យឆ្នាំ២០១៤**

កាលពីឆ្នាំ២០១៤កន្លងមក ក្រសួងមហាផ្ទៃបានធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ក្រសួងមហាផ្ទៃ ប្រមាណ ៣៩៦៧ នាក់ ស្របតាមសារាចរលេខ ០៦ សរ ចុះថ្ងៃទី១៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣ របស់រាជរដ្ឋាភិបាល ស្តីពីការធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលតាមអតីតភាពការងារ។ មន្ត្រីរាជការទាំងនោះ ត្រូវបានធ្វើសមាហរណកម្មទៅក្នុងក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ថ្មី ស្របទៅតាមព្រះរាជក្រឹត្យស្តីពីគោលការណ៍រួមនៃការរៀបចំមុខងារសាធារណៈរបស់រដ្ឋ ចាប់ពីថ្ងៃទី០១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៥ កន្លងមក។

ក្នុងដំណើរការនិយ័តកម្មថ្នាក់ និងឋានន្តរស័ក្តិឆ្នាំ២០១៤ មានមន្ត្រីរាជការមួយចំនួននៅសល់អតីតភាពការងារតិចជាង ០២ឆ្នាំ ដែលមិនអាចនិយ័តកម្មដំឡើង០១ថ្នាក់ជូនសាមីខ្លួនបានតាមគោលការណ៍កំណត់អតីតភាពការងារ០២ឆ្នាំសម្រាប់ការដំឡើង០១ថ្នាក់ ដែលមានក្នុងសារាចរលេខ ០៦ សរ ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣ របស់រាជរដ្ឋាភិបាល។

ពាក់ព័ន្ធនឹងករណីខាងលើ ដើម្បីរក្សានូវអត្ថប្រយោជន៍ជូនមន្ត្រីរាជការដែលនៅសល់អតីតភាពការងារខាងលើ ការដំឡើងថ្នាក់ក្នុងឆ្នាំ២០១៦នេះ ត្រូវអនុវត្តចំពោះមន្ត្រីរាជការដែលមានអតីតភាពការងារ

អប្បបរមារយៈពេល ០២ឆ្នាំ ចាប់ពីពេលធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ក្នុងឆ្នាំ២០១៤ រហូតដល់ថ្ងៃទី ១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦ នេះ ដោយចាត់ទុកថាជាការឡើងថ្នាក់តាមវេនអតីតភាព។ ដើម្បីទទួលបានការដំឡើងថ្នាក់នេះ មន្ត្រីរាជការ ម្នាក់ៗត្រូវបំពេញព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ ដោយត្រូវភ្ជាប់ជាមួយនូវព្រះរាជក្រឹត្យ អនុក្រឹត្យ និងប្រកាសស្តីពីការធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិក្នុងឆ្នាំ២០១៤ ដើម្បីភ្ជាប់ជាមួយសំណុំបែបបទស្នើសុំ ដំឡើងថ្នាក់។ អភិបាលរាជធានី ខេត្ត និងប្រធានអង្គភាពនីមួយៗចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវណែនាំឲ្យ រៀបចំបញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការដែលត្រូវដំឡើងថ្នាក់ ដូចមានគំរូក្នុង ឧបសម្ព័ន្ធ ក.១ ឬ ក.២ និងភ្ជាប់ជាមួយ សំណុំឯកសារពាក់ព័ន្ធ ផ្ញើមកក្រសួងមហាផ្ទៃ។

**ខ. មន្ត្រីរាជការដែលត្រូវដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ**

តាមធម្មតា រយៈពេលអប្បបរមានៃការដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ ត្រូវកម្រិត ០២ឆ្នាំ។ ការដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ ត្រូវធ្វើតាមវេនជ្រើសរើស ឬតាមវេនអតីតភាព។ មន្ត្រីរាជការដែលត្រូវបានធ្វើការពិនិត្យ និងវាយតម្លៃសម្រាប់ ការដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ២០១៦នេះ ត្រូវមានអតីតភាពការងារអប្បបរមារយៈពេល ២ ឆ្នាំ គិតមកដល់ ថ្ងៃទី ១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦ ក្នុងនោះរួមមាន ៖

- មន្ត្រីរាជការដែលត្រូវបានដំឡើងថ្នាក់ក្នុងឆ្នាំ២០១៣ ហើយដែលត្រូវបានបង្កើតការដំឡើងថ្នាក់ ក្នុងឆ្នាំ២០១៥ តាមការសម្រេចរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល
- មន្ត្រីរាជការដែលត្រូវបានដំឡើងថ្នាក់ក្នុងឆ្នាំ២០១៤
- មន្ត្រីរាជការដែលមានអតីតភាពអប្បបរមារយៈពេល ០២ ឆ្នាំ គិតមកដល់ ថ្ងៃទី ១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦ (មន្ត្រីរាជការក្របខ័ណ្ឌចូលថ្មី ឬមន្ត្រីក្របខ័ណ្ឌថ្មី)។

ដើម្បីទទួលបានការដំឡើងថ្នាក់នេះ មន្ត្រីរាជការម្នាក់ៗ ត្រូវបំពេញព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ និងភ្ជាប់ជាមួយនូវលិខិតបទដ្ឋានបញ្ជាក់ពីការដំឡើងថ្នាក់ចុងក្រោយរបស់ខ្លួន ដើម្បីភ្ជាប់ជាមួយ សំណុំបែបបទស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់។

ប្រធានអង្គភាពនីមួយៗ ត្រូវធ្វើការពិនិត្យ វាយតម្លៃ និងដាក់ពិន្ទុលើព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិរបស់មន្ត្រីក្រោមឱវាទរបស់ខ្លួន ឱ្យបានត្រឹមត្រូវ និងផ្តល់អាទិភាពឱ្យមន្ត្រីដែលខិតខំបំពេញការងារពិត ប្រាកដប្រកបដោយលក្ខណសម្បត្តិជាមូលដ្ឋាន ដូចមានកំណត់នៅក្នុងព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ តាមប្រភេទក្របខ័ណ្ឌនីមួយៗ។

អភិបាលរាជធានី ខេត្ត និងប្រធានអង្គភាពនីមួយៗចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវណែនាំឲ្យ រៀបចំបញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការដែលត្រូវដំឡើងថ្នាក់ ដូចមានគំរូក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ ខ.១ ឬ ខ.២ និងភ្ជាប់ជាមួយ សំណុំឯកសារពាក់ព័ន្ធ ផ្ញើមកក្រសួងមហាផ្ទៃ។

**គ. ការដំឡើងថ្នាក់ករណីពិសេស**

ការដំឡើងថ្នាក់ជាករណីពិសេស ត្រូវបានអនុវត្តចំពោះករណីដូចខាងក្រោម ៖

- មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលបានដាក់ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើមទៅបំពេញមុខងារជាសមាជិក ព្រឹទ្ធសភា រដ្ឋសភា សមាជិករាជរដ្ឋាភិបាល អនុរដ្ឋលេខាធិការ និងសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាថ្នាក់ក្រោមជាតិត្រូវបាន ដំឡើងថ្នាក់ជាស្វ័យប្រវត្តិ ០២ឆ្នាំម្តង ។

- មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាដោយជោគជ័យទទួលបានសញ្ញាបត្រខ្ពស់ជាង សញ្ញាបត្រក្នុងលក្ខន្តិកៈដោយឡែកនៃក្របខ័ណ្ឌរបស់ខ្លួន និងមន្ត្រីដែលទទួលបានវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សា បន្ទាប់ពីបានបញ្ចប់វគ្គវិក្រឹត្យការ សុក្រឹត្យការនៅសាលាភូមិន្ទរដ្ឋបាល ត្រូវបានដំឡើងថ្នាក់ជាស្វ័យប្រវត្តិដោយ រក្សាការដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំទៅតាមអតីតភាពការងារដែល។

មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ដែលស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់តាមកម្រិតសញ្ញាបត្រម្តងរួចមកហើយ មិនអាចស្នើសុំ ឡើងថ្នាក់ម្តងទៀតដោយសំអាងលើសញ្ញាបត្រកម្រិតប្រហាក់ប្រហែលនោះបានទេ ទោះជាសញ្ញាបត្រមានជំនាញ ឯកទេសផ្សេងគ្នាក៏ដោយ។

អភិបាលរាជធានី ខេត្ត និងប្រធានអង្គភាពនីមួយៗចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវពិនិត្យឲ្យ បានហ្មត់ចត់ ចំពោះសំណើសុំដំឡើងថ្នាក់សម្រាប់មន្ត្រីរាជការដែលបានដាក់ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើម ទៅបំពេញមុខងារផ្សេងៗ និងតាមសញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សា និងត្រូវរៀបចំបញ្ជីរាយនាម មន្ត្រីរាជការស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់នេះ ដូចមានគំរូក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ គ.១ ឬ គ.២ និង ឃ.១ ឬ ឃ.២ ព្រមទាំងភ្ជាប់មកជា មួយនូវឯកសារមួយចំនួនរួមមាន៖ ប្រវត្តិរូបសង្ខេប សេចក្តីចម្លងសញ្ញាបត្រឬវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សាដោយ មានបញ្ជាក់ត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ដើមសម្រាប់ស្នើសុំឡើងថ្នាក់ និងលិខិតបទដ្ឋានបញ្ជាក់ពីការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ចុងក្រោយរបស់សាមីខ្លួន ។

ក្រសួងមហាផ្ទៃ នឹងពិនិត្យសម្រេច លើសំណើសុំដំឡើងថ្នាក់មន្ត្រីរាជការតាមកម្រិតសញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្រ តែពីរលើកប៉ុណ្ណោះ គឺក្នុងខែឧសភា និងខែសីហា រៀងរាល់ឆ្នាំ ស្របតាមការកំណត់របស់ក្រសួង មុខងារសាធារណៈ។

**III. អំពីការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ**

អនុលោមព្រះរាជក្រឹត្យ ស្តីពីគោលការណ៍រួមនៃការរៀបចំមុខងារសាធារណៈរបស់រដ្ឋ ដូចមានចុះ ក្នុងយោងខាងលើ មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលក្រសួងមហាផ្ទៃមានសិទ្ធិស្នើសុំ និងត្រូវបានពិនិត្យ វាយតម្លៃដើម្បីដំឡើង ថ្នាក់ ឬឋានន្តរស័ក្តិជាបន្តបន្ទាប់ក្នុងក្របខ័ណ្ឌនីមួយៗរបស់ខ្លួន។ មន្ត្រីរាជការដែលបានឡើងដល់ថ្នាក់ចុងក្រោយ នៃឋានន្តរស័ក្តិទី២ និង ទី៣ ត្រូវបានដំឡើងទៅក្នុងថ្នាក់ដំបូងនៃឋានន្តរស័ក្តិខ្ពស់បន្ទាប់ ។

ផ្អែកលើមូលដ្ឋានខាងលើ ការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិជូនមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលសម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦នេះ ត្រូវ អនុវត្តចំពោះមន្ត្រីដែលខិតខំបំពេញការងារពិតប្រាកដដោយលក្ខណសម្បត្តិជាមូលដ្ឋាន ដូចមានកំណត់ នៅក្នុងប្រតិបត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ឋានន្តរស័ក្តិ តាមប្រភេទក្របខ័ណ្ឌនីមួយៗ។ ការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិត្រូវ ផ្អែកលើករណីមួយចំនួនដូចខាងក្រោម៖

**ក. ដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិប្រចាំឆ្នាំ**

១-មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលស្ថិតក្នុងក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ ក្នុងប្រភេទ ក.២.១ ក.៣.១ ខ.២.១ និងប្រភេទខ.៣.១ ដែលត្រូវបានធ្វើនិយ័តកម្មឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ នៅក្នុងឆ្នាំ២០១៤ ហើយមានអតីតភាព

ការងារអប្បបរមារយៈពេល ០២ ឆ្នាំ គិតមកដល់ថ្ងៃទី ១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦

២-មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលស្ថិតក្នុងក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ ក្នុងប្រភេទ ក.២.១ ក.៣.១ ខ.២.១ និងប្រភេទ ខ.៣.១ ដែលត្រូវបានដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំកាលពីឆ្នាំ២០១៣ និងឆ្នាំ២០១៤កន្លងមក ហើយមានអតីតភាពការងារអប្បបរមារយៈពេល ០២ឆ្នាំ គិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦

៣-មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលមានក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ ក្នុងប្រភេទ ក.២.១ ក.៣.១ ខ.២.១ និងប្រភេទ ខ.៣.១ ហើយមានអតីតភាពការងារអប្បបរមារយៈពេល ០២ឆ្នាំ គិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦។

ដើម្បីទទួលបានការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិខាងលើនេះ មន្ត្រីរាជការម្នាក់ៗ ត្រូវបំពេញព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ ដោយត្រូវភ្ជាប់ជាមួយនូវព្រះរាជក្រឹត្យ អនុក្រឹត្យ និងប្រកាសស្តីពីការធ្វើនិយ័តកម្មថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិឆ្នាំ២០១៤ ឬព្រះរាជក្រឹត្យ អនុក្រឹត្យ និងប្រកាសស្តីពីការដំឡើងថ្នាក់ ឬឋានន្តរស័ក្តិចុងក្រោយរបស់ខ្លួន ដើម្បីភ្ជាប់ជាមួយសំណុំបែបបទស្នើសុំដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ។

អភិបាលរាជធានី ខេត្ត និងប្រធានអង្គភាពនីមួយៗចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវណែនាំឲ្យរៀបចំបញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការដែលត្រូវដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិខាងលើ ដូចមានតម្រូវក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ ង.១ ឬ ង.២ និង ច.១ ឬ ច.២ និងភ្ជាប់ជាមួយសំណុំឯកសារពាក់ព័ន្ធ ផ្ញើមកក្រសួងមហាផ្ទៃ។

**ខ-ដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិករណីពិសេស**

ការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិជាករណីពិសេស ត្រូវបានអនុវត្តចំពោះករណីដូចខាងក្រោម ៖

១- មន្ត្រីរាជការស៊ីវិលដែលបានដាក់ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើមទៅបំពេញមុខងារជាសមាជិកព្រឹទ្ធសភា រដ្ឋសភា សមាជិករាជរដ្ឋាភិបាល អនុរដ្ឋលេខាធិការ និងសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាថ្នាក់ក្រោមជាតិ ហើយដែលមានក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ក្នុងប្រភេទ ក.២.១ ក.៣.១ ខ.២.១ និង ខ.៣.១ ដែលមានអតីតភាពការងារអប្បបរមារយៈពេល ០២ឆ្នាំគិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៦

២- មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល ដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាដោយជោគជ័យទទួលបានសញ្ញាបត្រខ្ពស់ជាងសញ្ញាបត្រក្នុងលក្ខន្តិកៈដោយឡែកនៃក្របខ័ណ្ឌរបស់ខ្លួន និងមន្ត្រីដែលទទួលបានវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សាបន្ទាប់ពីបានបញ្ចប់វគ្គវិក្រឹត្យការ សុក្រឹត្យការនៅសាលាភូមិន្ទរដ្ឋបាលហើយដែលមានក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរស័ក្តិ និងថ្នាក់ ក្នុងប្រភេទ ក.២.១ ក.៣.១ ខ.២.១ និង ខ.៣.១ ។

អភិបាលរាជធានី ខេត្ត និងប្រធានអង្គភាពនីមួយៗចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវពិនិត្យឲ្យបានហ្មត់ចត់ចំពោះសំណើសុំដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ សម្រាប់មន្ត្រីរាជការដែលដាក់ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើមទៅបំពេញមុខងារផ្សេងៗ និងតាមកម្រិតសញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សា ដោយត្រូវរៀបចំបញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិនេះ ដូចមានតម្រូវក្នុងឧបសម្ព័ន្ធ ង.១ ឬ ង.២ និង ឈ.១ ឬ ឈ.២ ព្រមទាំងភ្ជាប់មកជាមួយនូវឯកសារមួយចំនួនរួមមាន៖ ប្រវត្តិរូបសង្ខេប សេចក្តីចម្លងសញ្ញាបត្រឬវិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សាដោយមានបញ្ជាក់ត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ដើមសម្រាប់ស្នើសុំដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិ និងលិខិតបទដ្ឋានបញ្ជាក់ពីការដំឡើងឋានន្តរស័ក្តិថ្នាក់ចុងក្រោយរបស់សាមីខ្លួន។

ក្រសួងមហាផ្ទៃ និងពិនិត្យសម្រេច លើសំណើសុំដំឡើងឋានន្តរសិក្ខិមន្ត្រីរាជការតាមកម្រិតសញ្ញាបត្រ បរិញ្ញាបនបត្រ តែពីរលើកប៉ុណ្ណោះ គឺក្នុងខែឧសភា និងខែសីហា រៀងរាល់ឆ្នាំ ស្របតាមការកំណត់របស់ក្រសួង មុខងារសាធារណៈ។

**IV. ក្របខ័ណ្ឌពេលវេលាសម្រាប់ការអនុវត្តការងារ**

ដើម្បីជំរុញឲ្យដំណើរការរៀបចំការដំឡើងថ្នាក់ និងឋានន្តរសិក្ខិមន្ត្រីរាជការស៊ីវិលក្រសួងមហាផ្ទៃ សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦ប្រព្រឹត្តទៅបានទាន់ពេលវេលារដ្ឋបាល រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្តនីមួយៗ និងអង្គភាពចំណុះ ទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ ត្រូវរៀបចំ និងបញ្ជូនសំណុំបែបបទពាក់ព័ន្ធនឹងការដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរសិក្ខិមន្ត្រីរាជការ ស៊ីវិលរបស់ខ្លួន មកនាយកដ្ឋានបុគ្គលិក នៃអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលក្រសួងមហាផ្ទៃ ឲ្យបានយ៉ាងយូរត្រឹមថ្ងៃទី ៣០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៦ ក្នុងនោះរួមមាន ៖

- លិខិតស្នើសុំរបស់អភិបាលរាជធានី ខេត្ត ឬប្រធានអង្គភាពចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ
- បញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់ និងបញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំដំឡើងឋានន្តរសិក្ខិ
- ព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរសិក្ខិរបស់មន្ត្រីរាជការ
- កំណត់ហេតុស្តីពីការប្រជុំពិភាក្សា វាយតម្លៃរបស់គណៈកម្មការចំណាត់ថ្នាក់
- ឯកសារពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗតាមការចាំបាច់ ដូចជា ព្រះរាជក្រឹត្យ អនុក្រឹត្យ ប្រកាស សញ្ញាបត្រ

វិញ្ញាបនបត្របញ្ជាក់ការសិក្សាសាលាភូមិន្ទរដ្ឋបាល.....។

ទទួលបានសេចក្តីណែនាំនេះ គ្រប់អង្គភាពចំណុះទីស្តីការក្រសួងមហាផ្ទៃ សាលារាជធានីភ្នំពេញ និង សាលាខេត្ត សាលាក្រុង សាលាស្រុក សាលាខណ្ឌ និងសាលាឃុំ សង្កាត់ ត្រូវធ្វើការផ្សព្វផ្សាយណែនាំ និង អនុវត្តឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពប្រកបដោយស្មារតីទទួលខុសត្រូវខ្ពស់ចាប់ពីថ្ងៃចុះហត្ថលេខាតទៅ។


  
**ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ**

**សម្តេចក្រុងឡាហោម សី ខេង**

- កន្លែងទទួល៖**
- អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន
  - អគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាល
  - អគ្គនាយកដ្ឋានកសិកម្ម និងហិរញ្ញវត្ថុ
  - អគ្គនាយកដ្ឋានអត្តសញ្ញាណកម្ម
  - អគ្គនាយកដ្ឋានសវនកម្មរដ្ឋក្នុង
  - អគ្គាធិការដ្ឋានក្រសួងមហាផ្ទៃ
  - អគ្គលេខាធិការដ្ឋានអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន
  - អគ្គលេខាធិការដ្ឋានគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើពុករលួយនយោបាយ
  - ក្រុមប្រឹក្សានីតិកម្ម
  - សាលារាជធានីភ្នំពេញ
  - សាលាខេត្តទាំង២៤
  - ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយអនុវត្ត
  - ឯកសារ-កាលប្បវត្តិ

រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា  
ក្រសួងមហាផ្ទៃ

លេខ : .....



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

**ព្រឹត្តិបត្រពិនិត្យសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ  
(ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលជាន់ខ្ពស់)**

គិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០....	
រយៈពេលបំពេញការងារក្នុង ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន	រយៈពេលសរុប បំពេញការងារ

**១.ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន :**

- ១-គោត្តនាម និងនាម : ..... អក្សរឡាតាំង : ..... ភេទ.....
- ២-អត្តលេខ : ..... ថ្ងៃ-ខែ-ឆ្នាំកំណើត : .....
- ៣-កម្រិតវប្បធម៌ទូទៅ : ..... កម្រិតជំនាញ : .....
- ៤-កាលបរិច្ឆេទចូលបម្រើការងាររដ្ឋ : ..... កាលបរិច្ឆេទតាំងសិបក្នុងក្របខ័ណ្ឌ : .....
- ៥-មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន : .....
- ៦-អង្គភាព : .....
- ៧-បច្ចុប្បន្ន ឋានន្តរស័ក្តិ : ..... ថ្នាក់លេខ..... នៃក្របខ័ណ្ឌ.....
- ៨-កាលបរិច្ឆេទក្នុងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ ដំឡើងថ្នាក់ចុងក្រោយ) : .....
- ៩-ការឈប់ពីការងារក្នុងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ទំនេរគ្មានបៀវត្សដោយពាក្យសុំ ឬ ដោយបញ្ញត្តិ)  
-មូលហេតុ : .....
- រយៈពេល : .....

ខ្ញុំសូមធានាខុសត្រូវចំពោះមុខច្បាប់ថា ព័ត៌មានខាងលើនេះពិតជាត្រឹមត្រូវពិតប្រាកដមែន ។

ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....

**ហត្ថលេខា និងឈ្មោះសាមីខ្លួន**

**បានឃើញ និងបញ្ជាក់ថា**

ព័ត៌មានដែល លោក/លោកស្រី/កញ្ញា.....

បានអះអាងខាងលើនេះ ពិតជាត្រឹមត្រូវប្រាកដមែន ។

ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....







រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា  
ក្រសួងមហាផ្ទៃ

លេខ: .....



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

**ព្រឹត្តិបត្រពិន្ទុសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិ  
(ក្របខ័ណ្ឌបច្ច័យ)**

គិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០....	
រយៈពេលបំពេញការងារក្នុង ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន	រយៈពេលសរុប បំពេញការងារ

**១.ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន :**

- ១-គោត្តនាម និងនាម : ..... អក្សរឡាតាំង : ..... ភេទ.....
- ២-អត្តលេខ : ..... ថ្ងៃ-ខែ-ឆ្នាំកំណើត : .....
- ៣-កម្រិតវប្បធម៌ទូទៅ : ..... កម្រិតជំនាញ : .....
- ៤-កាលបរិច្ឆេទចូលបម្រើការងាររដ្ឋ : ..... កាលបរិច្ឆេទតាំងស៊ីបក្នុងក្របខ័ណ្ឌ : .....
- ៥-មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន : .....
- ៦-អង្គភាព : .....
- ៧-បច្ចុប្បន្ន ឋានន្តរស័ក្តិ : ..... ថ្នាក់លេខ..... នៃក្របខ័ណ្ឌ.....
- ៨-កាលបរិច្ឆេទក្នុងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ ដំឡើងថ្នាក់ចុងក្រោយ) : .....
- ៩-ការឈប់ពីការងារក្នុងឋានន្តរស័ក្តិ ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ទំនេរគ្មានបៀវត្សដោយពាក្យសុំ ឬ ដោយបញ្ញត្តិ)  
-មូលហេតុ : .....
- រយៈពេល : .....

ខ្ញុំសូមធានាខុសត្រូវចំពោះមុខច្បាប់ថា ព័ត៌មានខាងលើនេះពិតជាត្រឹមត្រូវពិតប្រាកដមែន ។

ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....

**ហត្ថលេខា និងឈ្មោះសាមីខ្លួន**

**បានឃើញ និងបញ្ជាក់ថា**

ព័ត៌មានដែល លោក/លោកស្រី/កញ្ញា.....

បានអះអាងខាងលើនេះ ពិតជាត្រឹមត្រូវប្រាកដមែន ។

ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....



រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា  
ក្រសួងមហាផ្ទៃ

លេខ:.....



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

**ព្រឹត្តិបត្រពិន្តសម្រាប់ដំឡើងថ្នាក់**  
(ក្របខ័ណ្ឌលេខាធិការរដ្ឋបាល)



គិតត្រឹមថ្ងៃទី១៣ ខែមេសា ឆ្នាំ២០....	
រយៈពេលបំពេញការងារក្នុង ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន	រយៈពេលសរុប បំពេញការងារ

**១.ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន :**

- ១-គោត្តនាម និងនាម : ..... អក្សរឡាតាំង : ..... ភេទ.....
- ២-អត្តលេខ : ..... ថ្ងៃ-ខែ-ឆ្នាំកំណើត : .....
- ៣-កម្រិតវប្បធម៌ទូទៅ : ..... កម្រិតជំនាញ : .....
- ៤-កាលបរិច្ឆេទចូលបម្រើការងាររដ្ឋ : ..... កាលបរិច្ឆេទតាំងស៊ីបក្នុងក្របខ័ណ្ឌ : .....
- ៥-មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន : .....
- ៦-អង្គភាព : .....
- ៧-បច្ចុប្បន្ន ថ្នាក់លេខ : ..... នៃក្របខ័ណ្ឌ.....
- ៨-កាលបរិច្ឆេទក្នុង ថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ ដំឡើងថ្នាក់ចុងក្រោយ) : .....
- ៩-ការឈប់ពីការងារក្នុងថ្នាក់ បច្ចុប្បន្ន (ទំនេរគ្មានបៀវត្សដោយពាក្យសុំ ឬ ដោយបញ្ញត្តិ)  
-មូលហេតុ : .....
- រយៈពេល : .....

ខ្ញុំសូមធានាខុសត្រូវចំពោះមុខច្បាប់ថា ព័ត៌មានខាងលើនេះពិតជាត្រឹមត្រូវពិតប្រាកដមែន ។

ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....

**ហត្ថលេខា និងឈ្មោះសាមីខ្លួន**

**បានឃើញ និងមឃ្លាក់ថា**

ព័ត៌មានដែល លោក/លោកស្រី/កញ្ញា.....  
បានអះអាងខាងលើនេះ ពិតជាត្រឹមត្រូវប្រាកដមែន ។  
ធ្វើនៅ.....ថ្ងៃទី.....ខែ.....ឆ្នាំ២០.....



**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
អង្គការ.....

**ក្រុមការងារ**  
ឧបសម្ព័ន្ធ ក.១

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីអាជ្ញាធរស្មើស្ម័គ្រសុំធ្វើច្បាប់ ក្នុងឆ្នាំ២០១៦**

(សម្រាប់មន្ត្រីអាជ្ញាធរដែលមានអតីតភាពការងាររយៈពេល ០២ ឆ្នាំ ពីការធ្វើនិយ័តផ្នែក ឋានន្តរសិក្សា ២០១៤)

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ		ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរសិក្សា-ផ្នែក (និយ័ត ឆ្នាំ២០១៤)	អតីតភាពការងារ នៅសល់ (គិតត្រឹម ១៣ មេសា ២០១៦)	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរសិក្សា-ផ្នែក		ផ្សេងៗ
				កំណើត	ចូលបំពេញការងារ			បច្ចុប្បន្ន	ស្នើសុំធ្វើ	
១										
២										
៣										
៤										

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

*(Signature)*

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**អគ្គនាយក ឬ ច្បាប់មហាផ្ទៃ**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
**ប្រធាននាយកដ្ឋាន ឬ ច្បាប់មហាផ្ទៃ**

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
រដ្ឋបាលនគរបាលជាតិ

**កង្វះការងារ**  
ឧបសម្ព័ន្ធ ក.២

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីនាមនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំឱ្យចាត់តាំងថ្ងៃទី២០១៦**

(សម្រាប់មន្ត្រីរាជការដែលមានអតីតភាពការងារប្រយោជន៍ ០២ ឆ្នាំ ពីការធ្វើនិយ័តថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិឆ្នាំ ២០១៤)

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ		ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់ (និយ័ត ឆ្នាំ២០១៤)	អតីតភាពការងារ នៅសល់ (គិតត្រឹម ១៣ មេសា ២០១៦)	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់		លេខ
				កំណើត	ចូលបំពេញការងារ			បច្ចុប្បន្ន	ស្នើសុំឱ្យចាត់តាំង	
១										
២										
៣										
៤										

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយកដ្ឋានចាត់តាំងគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស**

បានឃើញ និងឯកភាព  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយករដ្ឋមន្ត្រី**

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាជំនុំឲ្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អភិបាលខេត្ត**

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
រដ្ឋបាលនគរបាលជាតិ

**កង្ខត្រាវាង**  
ឧបសម្ព័ន្ធក.២

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីតាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំឱ្យចាត់តាំងថ្ងៃទី២០១៦**

(សម្រាប់មន្ត្រីរាជការដែលមានអតីតភាពការងារប្រយោយៈពេល ០២ ឆ្នាំ ពីការធ្វើនិយ័តថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិឆ្នាំ ២០១៤)

ល.រ	នាម-ភេទ	ភេទ	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ		ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់ (និយ័ត ឆ្នាំ២០១៤)	អតីតភាពការងារ នៅសល់ (គិតត្រឹម ១៣ មេសា ២០១៦)	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់		លេខៗ
				កំណើត	ចូលបំពេញការងារ			បច្ចុប្បន្ន	ស្នើសុំឱ្យចាត់តាំង	
១										
២										
៣										
៤										

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយកដ្ឋានចាត់តាំងគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស**

បានឃើញ និងឯកភាព  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយករដ្ឋមន្ត្រី**

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាជំនាញ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អភិបាលខេត្ត**

**កម្ពុជាការព**  
ឧបសម្ព័ន្ធ ខ.១

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
អង្គភាព.....

**បញ្ជីវាយតម្លៃការងារស្នើសុំដំឡើងថ្នាំកម្រិតថ្នាំ សម្រាប់ ឆ្នាំ២០១៦**

ល.រ	នាម-អាត្មនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់		រយៈពេលបំពេញការងារ ក្នុងឋានន្តរស័ក្តិថ្នាក់បច្ចុប្បន្ន	ពិន្ទុសរុប	រៀងៗ
					បច្ចុប្បន្ន	ស្មើដំឡើង			
<b>ក. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលជាន់ខ្ពស់</b>									
១									
២									
<b>ខ. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីក្រុមការ</b>									
៣									
៤									
<b>គ. ក្របខ័ណ្ឌលេខាធិការរដ្ឋបាល</b>									
៥									
៦									

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
ប្រធាននាយកដ្ឋាន ឬ ថ្នាក់ប្រយោគប្រទេស

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**អគ្គនាយក ឬ ថ្នាក់ប្រយោគប្រទេស**



**កម្ពុជាការងារ**

ឧបសម្ព័ន្ធ ខ.២

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមហាផ្ទៃ  
រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត.....

បញ្ជីវាយចាត់បង្កើតការស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ សម្រាប់ ឆ្នាំ២០១៦

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានខ្ពស់បំផុត-ថ្នាក់		រយៈពេលបំពេញការងារ ក្នុងឋានខ្ពស់បំផុត	ពិន្ទុសរុប	រៀបរយ
					បច្ចុប្បន្ន	ស្នើដំឡើង			
<b>ក. ក្របខ័ណ្ឌបង្កើតថ្នាក់ប្រចាំឆ្នាំ</b>									
១									
២									
<b>ខ. ក្របខ័ណ្ឌបង្កើតប្រភេទការងារ</b>									
៣									
៤									
<b>គ. ក្របខ័ណ្ឌលេខាធិការរដ្ឋបាល</b>									
៥									
៦									

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
នាយកវិទ្យាស្ថានគ្រប់គ្រងបច្ចេកទេសបច្ចុប្បន្ន

បានឃើញ និងឯកភាព  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
នាយករដ្ឋមន្ត្រី

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រសួងមហាផ្ទៃ ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អគ្គនាយក**

*(Handwritten mark)*

**បញ្ជីពាយនាមមន្ត្រីរាជការស្ថិតនៅក្រុងក្រចេះស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់  
សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦**

ល.រ	នាម-តាតួនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	ស្ថានភាពមុនស្ថិតនៅក្រុងក្រចេះ			ស្ថានភាពស្ថិតនៅក្រុងក្រចេះ			ក្របខ័ណ្ឌ ឋានខ្ពស់ជាង ឬ ឆ្នាក់		រយៈពេលបំពេញការងារ	ផ្សេងៗ
				អង្គភាពដើម	ក្របខ័ណ្ឌ ឋានខ្ពស់ជាង ឬ ឆ្នាក់	មុនតំណែង	ថ្ងៃខែឆ្នាំចាក់ឱស្ត្រិតនៅក្រុងក្រចេះ	មុនតំណែង	អង្គភាពទៅបម្រើការងារ	បច្ចុប្បន្ន	ស្នើសុំដំឡើង		
១													
២													
៣													
៤													
៥													
៦													

បញ្ចប់បញ្ជីរួម ចំនួន.....នាក់ (ស្រី.....នាក់)

*(Handwritten mark)*

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
ប្រធាននាយកដ្ឋាន ឬ ថ្នាក់ប្រហាក់ប្រហែល

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេក្រាបនិក្ស សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
**អគ្គនាយក ឬ ថ្នាក់ប្រហាក់ប្រហែល**

**ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច**  
**នាយកដ្ឋានសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ**

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច**  
**នាយកដ្ឋានសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ**

**បញ្ជីកាយតាមមន្ត្រីរាជការស្ថិតនៅក្រៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាលស្ថិតិស្នងការដ្ឋានរដ្ឋាករ**  
**សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦**

ល.រ	នាម-ត្រកូល	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	ស្ថានភាពមុនស្ថិតនៅក្រៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាល		ស្ថានភាពស្ថិតនៅក្រៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាល		ក្រុមប្រឹក្សា ឋានខ្ពស់ក្តី ឆ្នាំកំណើត		រយៈពេលបំពេញការងារ	ផ្សេងៗ
				អង្គភាពដើម	ក្រុមប្រឹក្សា ឋានខ្ពស់ក្តី ឆ្នាំកំណើត	ថ្ងៃខែឆ្នាំចាក់ឱ្យស្ថិតនៅក្រៅក្រុមប្រឹក្សាភិបាល	មុខតំណែង	អង្គភាពទៅបម្រើការងារ	បច្ចុប្បន្ន		
១											
២											
៣											
៤											
៥											
៦											

បញ្ចប់បញ្ជីក្រុម ចំនួន.....នាក់ (ប្រាំ.....នាក់)

*(Signature)*

បានឃើញ និងឯកភាព  
**រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦**

**នាយកដ្ឋានសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ**  
**រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦**

សម្រេចក្រុមប្រឹក្សាភិបាល ខុមហ្វ្រែនសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ  
**រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦**

**នាយករដ្ឋមន្ត្រី**

**អគ្គនាយក**

ក្រសួងមហាផ្ទៃ  
អង្គភាព.....

គំរូតារាង  
ឧបសម្ព័ន្ធ ឃ.១

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

បញ្ជីពាយនាមមន្ត្រីពលករស្មើស្ម័គ្រដំឡើងថ្នាក់តាមកម្រិតសញ្ញាបត្រ ឬចេញបទប្បញ្ញត្តិ  
សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦

ល.រ	នាម-ត្រកូល	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ ឋានខ្ពស់ក្តី ថ្នាក់		សញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្រ	ផ្សេងៗ
					ចាស់	ស្មើដំឡើង		
ក. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលជាន់ខ្ពស់								
១								
២								
ខ. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីក្រុមការ								
៣								
៤								
គ. ក្របខ័ណ្ឌលេខាធិការរដ្ឋបាល								
៥								
៦								

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ (ស្រី.....នាក់)

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
ប្រធាននាយកដ្ឋាន ឬថ្នាក់ប្រចាំកម្រិតប្រចាំ

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រុងហ្វូណេន ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
អគ្គនាយក ឬថ្នាក់ប្រចាំកម្រិតប្រចាំ

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**

រដ្ឋបាលនគរបាលជាតិ ខេត្ត.....នាគ់.....

**កំរិតការងារ**

ឧបសម្ព័ន្ធ ឃ. ២

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**

ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

**បញ្ជីនាយសាមគ្រីវិកាជាការស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់កាមកម្រិតសញ្ញាបត្រ ឬឧត្តរាបនបត្រ**

សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦

ល.រ	នាម-នាគរាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ មានខ្លួនស្រី ឬក៏ ឬក៏		សញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្រ	លេខ
					ចាស់	ស្មើដំឡើង		
<b>ក. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលជាន់ខ្ពស់</b>								
១								
២								
<b>ខ. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីក្រុមការ</b>								
៣								
៤								
<b>គ. ក្របខ័ណ្ឌលេខាធិការរដ្ឋបាល</b>								
៥								
៦								

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាគ់ (ស្រី.....នាគ់)

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
នាយកវិចិត្រការគ្រប់គ្រងទទួលបានមនុស្ស

បានឃើញ និងសម្រេចសេចក្តី  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
នាយករដ្ឋមន្ត្រី

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រសួងមហាផ្ទៃ ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
រដ្ឋាភិបាលសម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អគ្គនាយក**



**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
រដ្ឋបាលជាតិប្រតិបត្តិការប្រយុទ្ធនឹងជនល្មើស

**កិច្ចការពារ**  
ឧបសម្ព័ន្ធទ.២

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នើសុំផ្ញើទៅស្នងការស្រុក ឆ្នាំ២០១៦**

(សម្រាប់មន្ត្រីរាជការដែលមានអតីតភាពការងាររបៀបធរមាន ០២ ឆ្នាំ ពីការធ្វើនិយ័តថ្នាក់ ឋានន្តរស័ក្តិឆ្នាំ ២០១៤)

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ		ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់ (និយ័ត ឆ្នាំ២០១៤)	អតីតភាពការងារ នៅសល់ (គិតត្រឹម ១៣ មេសា ២០១៦)	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់		ផ្សេងៗ
				កំណើត	ចូលបម្រើការងារ			បច្ចុប្បន្ន	ស្នើដំឡើង	
១										
២										
៣										
៤										

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់ )។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយកដ្ឋានគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស**

បានឃើញ និងឯកភាព  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយករដ្ឋមន្ត្រី**

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពជំនុំខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អគ្គនាយក**

ក្រសួងមហាផ្ទៃ  
អង្គការ.....

កំរិតការងារ  
ឧបសម្ព័ន្ធ ២.១

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

បញ្ជីតាយតាមមន្ត្រីអាជ្ញាធរស្មើស្ម័គ្រសំដៅឱ្យចំណុះស្រុក សង្កាត់ ឆ្នាំ២០១៦

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ-ឋានន្តរស័ក្តិ-ថ្នាក់		រយៈពេលបំពេញការងារ ក្នុងឋានន្តរស័ក្តិថ្នាក់បច្ចុប្បន្ន	ពិន្ទុសរុប	លេខៗ
					បច្ចុប្បន្ន	ស្មើដំឡើង			
ក. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលជាន់ខ្ពស់									
១									
២									
ខ. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីក្រុមការ									
៣									
៤									

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)។

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
យន្តាធិការ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**អគ្គនាយក ឬថ្នាក់ប្រហាក់ប្រហែល**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦  
**ប្រធាននាយកដ្ឋាន ឬថ្នាក់ប្រហាក់ប្រហែល**





**កំរិតការងារ**  
ឧបសម្ព័ន្ធ ៣.១

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
អង្គភាព.....

**បញ្ជីនាយកមន្ត្រីរាជការស្ថិតនៅក្រុមប្រឹក្សាខេត្តសៀមរាប ឆ្នាំ២០១៦**  
**សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦**

ល.រ	នាម-ត្រកូល	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	ស្ថានភាពមុនស្ថិតនៅក្រុមប្រឹក្សាខេត្តសៀមរាប			ស្ថានភាពស្ថិតនៅក្រុមប្រឹក្សាខេត្តសៀមរាប			ក្របខ័ណ្ឌ ឋានៈរដ្ឋកិច្ច		រយៈពេលបំពេញការងារ	ផ្សេងៗ
				អង្គភាពដើម	ក្របខ័ណ្ឌ ឋានៈរដ្ឋកិច្ច	មុនតំណែង	ថ្ងៃខែឆ្នាំដាក់ឱ្យស្ថិតនៅក្រុមប្រឹក្សាខេត្តសៀមរាប	មុនតំណែង	អង្គភាពទៅបម្រើការងារ	បច្ចុប្បន្ន	ស្តេចស្តេច		
១													
២													
៣													
៤													
៥													

បញ្ចប់បញ្ជីក្រឹតិយ ចំនួន.....នាក់ (ស្រី.....នាក់)

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ ២០១៦

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេក្រាបនិក្ស សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដំនូងដំនួង ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អគ្គនាយក ឬថ្នាក់ប្រហាក់ប្រហែលនា**

*(Signature)*

**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**

រដ្ឋបាលរាជធានី ១២ ធ្នូ.....

**កងការពារ**

ឧបសម្ព័ន្ធ ន.២

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**

ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

**បញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្នាក់នៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើមស្នើសុំដំឡើងថ្នាក់នានា**

សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	ស្ថានភាពមុនស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើម		ស្ថានភាពស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើម		ក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរសិទ្ធិ ថ្នាក់		រយៈពេលបំពេញការងារ	ផ្សេងៗ
				អង្គភាពដើម	ក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរសិទ្ធិ ថ្នាក់	ថ្ងៃខែឆ្នាំចាក់ឱ្យស្ថិតនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើម	មុនកំណែប្រែ	អង្គភាពនៅក្រៅក្របខ័ណ្ឌដើម	បច្ចុប្បន្ន		
១											
២											
៣											
៤											
៥											
៦											

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ (ស្រី.....នាក់)

បានឃើញ និងស្នងការពារ  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

បានឃើញ និងសូមគោរពជូន  
សម្តេចក្រសួងមហាផ្ទៃ ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
មេត្តាពិនិត្យ សម្រេចដោយសេចក្តីគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**អគ្គនាយក**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
នាយកដ្ឋានចាត់ការគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស

៥-៥



**ក្រសួងមហាផ្ទៃ**  
រដ្ឋបាលរាជធានី ១២

**កងរដ្ឋបាល**  
ឧបសម្ព័ន្ធ ៧៧

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**  
**ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីរាយនាមមន្ត្រីរាជការស្ម័គ្រចំណុះស្នងការនៃគណៈកម្មាធិការស្រុក ឬខណ្ឌមន្ត្រី**  
**សម្រាប់ឆ្នាំ២០១៦**

ល.រ	នាម-គោត្តនាម	ភេទ	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត	មុខតំណែងបច្ចុប្បន្ន	ក្របខ័ណ្ឌ ឋានន្តរសិទ្ធិ ឬកំរិត		សញ្ញាបត្រ ឬវិញ្ញាបនបត្រ	ផ្សេងៗ
					ចាស់	ស្មើគ្នា		
<b>ក. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីរដ្ឋបាលរាជធានី</b>								
១								
២								
<b>ខ. ក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រីក្រុមការ</b>								
៣								
៤								

បញ្ចប់បញ្ជីត្រឹម ចំនួន.....នាក់ ( ស្រី.....នាក់)

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦  
**នាយកវិចិត្រការក្របខ័ណ្ឌមន្ត្រី**

បានឃើញ និងឯកភាព  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

សម្តេចក្រឡាហោម ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងមហាផ្ទៃ  
បញ្ជាពិនិត្យសម្រេចជាលេខសេចក្តីគោរពជំនុំជម្រះ ។  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ខែ ឆ្នាំ២០១៦

**នាយករដ្ឋបាល**

**អគ្គបាលខេត្ត**